
Z Á P I S N I C A   č.  3 
 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Senci konaného dňa 26. 3. 2012 
 
 
 
Prítomní:   
Ing. Gubáni, Mgr. Bertok, M. Farkas, Mgr. Mrva, Ing. Rebrošová, K. Bednárik, Ľ. Haris,  
Neprítomní – ospravedlnení: Mgr. Chríbik, I. Kolembus 
Prizvané:       p. Nemcová – viceprimátorka  - neprítomná - ospravedlnená 
                       Mgr. Lauková – neprítomná - ospravedlnená  
 
Program : 
 
1. Privítanie, informácie predsedu komisie 
2. Kontrola uznesení (hlasovania ) za rok 2011 a 2012 
3. Športovec roka 2011 – finálne prípravy  
4. Dotácie a Športovec roka – kritériá prideľovania dotácií a cien. 
5. Rôzne 
 
1) Predseda komisie Ing. Juraj Gubáni prítomných srdečne privítal, oboznámil ich 
s programom dnešného rokovania,  s ktorým všetci prítomní súhlasili, 
– informoval, že  zasadnutia komisie sa budú nahrávať na diktafón (interná pomôcka 
komisie), aby sa v budúcnosti predišlo nedorozumeniam, kópiu nahrávky doručiť aj jemu, 
– na každej komisii bude overovateľ zápisnice, dnes ním bude  Mgr. Bertok, 
– uvádzať do zápisnice meno, kto niečo pripomienkuje. 
 
2) Kontrola uznesení – členovia komisie zobrali na vedomie vypracovaný materiál za roky 
2011 a 2012. Raz do roka  sa bude kontrolovať plnenie uznesení komisie. 
 
3) Tajomníčka komisie informovala a prípravách na vyhlasovanie Športovca roka 2011. 
– plagáty, pozvánky sú hotové, v najbližších dňoch sa budú posielať, moderátorka je 
zabezpečená, ešte sa s ňou osobne stretneme, dáme jej podklady, výzdoba javiska sa bude 
robiť v deň konania akcie – doobeda, program je zabezpečený – účinkovať budú No Limits, 
Team SX , R. Siposová s deťmi a niektorí vyhodnotení športovci (D. Feketová, taekwondisti, 
Pusinky ŠK SFM Senec),   
– plakety pre športovcov – na základe predloženej cenovej ponuky  predsedu komisie z fy. 
Victory sport s.r.o. v Bratislave, boli vybrané plakety, tento  rok nebudú rovnaké pre všetkých 
ocenených, budú rôzne.  
 
4) Predseda komisie informoval o rokovaní s vedúcou FO MsÚ Ing. Matušovou, pripomenul, 
že na investičné akcie klubov  (vybudovanie športovísk, zriadenie modelárskeho letiska, 
stavba petangových ihrísk, atď. ) by sa nemali priznávať dotácie, mala by to byť investícia 
mesta. Predložil nový návrh na poskytnutie dotácií jednotlivým žiadateľom, ktorý je 
nasledovný: 
   
 
 
 
 
 



Návrh na rozdelenie dotácií r.2012 

Príjemca 
Priznaná 
suma r. 

2011 
Dát. zúčt. 

Zúčtovaná 
suma 
r.2011 

Žiadaná 
suma 

na 
r.2012 

Navrhovaná 
suma na 

r.2012-MsÚ 

Navrhovaná 
suma na 
r.2012- 
komisie 

Navrhovaná 
suma na 
r.2012- 
komisie    

(2.) 

Rozpočet 
MsÚ 

Zostatok 

Stolnotenis.klub 400 11.11.2011 410,42 5 000 500 1 500 2 500 

Šport.klub GAB 5 000 5.1.2012 5 578,17 7 000 5 500 7 000 7 000 

HBK Watberg 400 19.12.2011 403,00 1 000 0 500 500 

Piccard hádzaná 18 000 12.12.2011 20 443,16 565 000 20 000 25 000 25 000 nie na šport.halu 

Antalič Racing team 1 000 28.12.2011 1 003,32 2 000 1 000 1 500 1 500 

Šachový klub 1 500 3.1.2011 1 538,48 2 000 1 500 1 500 1 500 

ŠK SFM 100 000 19.12.2011 129 329,58 250 000 100 000 100 000 100 000 

AWK pretláčanie 3 000 10.1.2012 3 020,56 3 500 1 500 3 000 3 500 

Taekwondo 700 30.12.2011 2 684,07 5 500 1 000 2 000 2 500 

Motoklub  3 000 10.1.2012 3 603,63 0 0 0 0 

Gafuga 2 000 16.12.2011 2 006,30 4 000 0 1 000 1 000 

Kolembus Ivan 2 500 30.12.2011 2 531,22 0 0 0 0 

Csémy Gabriel 2 000 5.12.2011 2 823,38 2 500 2 000 2 000 2 000 

Volejbalový klub 2 000 30.12.2011 4 359,79 5 000 2 500 2 500 2 500 

Šport centrum karate 2 000 21.12.2011 3 490,00 4 000 2 000 2 000 2 000 
Chovatelia pošt. 
holubov 800 11.10.2011 2 704,92 1 000 800 800 350 
Fendek-Senecká 
korčuľa 200 21.10.2011 200,00 0 0 0 0 
Stankovič-
volejbal.turnaj 200 11.1.2012 204,65 1 400 500 0 0 neskoro zúčtované 

Csémy Gabriel 200 5.12.2011 209,63 0 0 0 0 

Futbalová miniliga 700 9.1.2012 720,62 3 500 1 000 1 500 1 500 

Feketová - tanec 200 30.11.2011 466,82 2 000 1 500 1 500 1 500 

OZ freestyle športy 700 4.1.2012 677,79 2 250 1 000 1 000 1 000 vrátili financie 22,21 € 

Piccard-hádzaná 700 19.12.2011 711,22 0 0 0 0 

Piccard-lukostrelci 0     1 000 500 500 500 

Kontsek Martin 0     1 000 500 500 500 
Lysičan-
Bordács(Piccard) 0     1 400 700 700 700 
Síposová Renáta-
zumba 0     500 250 250 250 

KLAP Senec (petang) 0     2 250 2 000 2 000 2 000 * 

ŠK Iglovia 0     2 500 500 1 500 1 500 
Pavelka Filip 
(futb.tábor) 0     2 200 0 0 0 

Gabriel Michal 0     2 500 2 000 2 000 2 000 

Margit TT s.r.o. 0     2 000 1 000 1 000 500 

Škola karate 0     3 000 1 250 1 500 1 500 

RC klub Senec 0     2 500 1 000 1 000 0 

Mrs.Sporty s.r.o. 0     3 000 1 000 1 000 500 
REZERVA 

MÚ 

Spolu šport 147 200   189 120,73 890 500 153 000 166 250 165 800 170 000,00 17 000,00

REZERVA 

4 200,00



* :  ak to nebude možné zrealizovať - investícia, presunúť 2000 € z rozpočtu Komisie športu 

do Odd. verejnej zelene, údržby a čistenia mesta - Ing. Kolozsváriovej, kde dané 

ihrisko bude zrealizované pomocou zamestnancov mesta na juhu Slnečných jazier 
pri minifutbalovom ihrisku, prípadne mieste, kde bude vyhovovať potrebným parametrom. 
 

 
 
 
Uznesenie č. 3/2012:  
 
– Predložený nový návrh komisie po prekonzultovaní s vedúcou FO MsÚ Ing. Matušovou 
komisia doporučuje Mestskej rade a Mestskému zastupiteľstvu v Senci schváliť . 
 
Za:  7                proti: 0         zdržal sa : 0 
 
   
– písomný návrh kritérií na prideľovanie dotácií a návrh na športovca roka predložil Mgr. 
Mrva.  
Predseda komisie vyzval prítomných, aby do 18. 4. 2012 aj ostatní predložili svoj písomný 
návrh na prideľovanie dotácií na šport a vyhodnotenie športovca roka.  
Prítomní jeho výzvu zobrali na vedomie. 

 
5) Mgr. Bertok informoval o porade, na ktorej sa zúčastnili s p. Farkasom ohľadne 10. ročníka 
Seneckej olympiády, organizujú ju školy, riešili sa technické záležitosti. Disciplíny – volejbal, 
šach, hádzaná, atletika, stolný tenis, vybíjaná, futbal, plávanie, ..  , zúčastnia sa starší, mladší 
aj najmladší žiaci a žiačky, s členmi komisie budú v kontakte, niektorí členovia komisie budú 
robiť rozhodcov na súťažiach. Začiatok bude 2. mája a potrvá 3 dni. 
– niektorí členovia informovali o blížiacich sa športových podujatiach, ktoré sa uskutočnia na 
území mesta, 
– predseda komisie vyjadril poďakovanie Ing. Kolozsváriovej za umiestnenie lavičiek pri 
basketbalových ihriskách na severnej strane Slnečných jazier. 
 
Po vyčerpaní všetkých bodov predseda komisie poďakoval všetkým za účasť a informoval, že 
ďalšie zasadnutie komisie sa uskutoční 28. mája. 
 
 
 
 
Tajomníčka komisie :                                                                               Predseda komisie :  
Bc. Alžbeta Bondorová                                                                             Ing. Juraj Gubáni 
 
 
 
Overovateľ:  
Mgr. Vladimír Bertok 


